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Interpellation till Miljö‐ o. stadsbyggnadsnämndens ordförande Cathrin Bergenstråhle  

Hur blir det med brandsäkerheten i de nya höga hus som byggs? 

London är hårt drabbat av katastrofer av olika slag under senare år där människoliv har gått 

till spillo. Det senaste exemplet är den stora branden i ett nyligen renoverat höghus i 

centrala London med ett ännu okänt antal döda personer.  

Enligt uppgifter i media så har det använts ett mycket brandfarligt ytmaterial som 

ytterbeläggning på huset. De boende har flera gånger larmat till fastighetsägaren om de 

brister som finns och rutiner vid brand har inte förrän under den allra senaste tiden funnits 

på plats men inte fungerat. Detta oerhört sorgliga faktum har fått Nackalistan att fundera 

över läget i Nacka. Enligt information i media är detta ytskikt vanligt i många hus i flera 

länder. I ett läge där det råder stort tryck och tidspress på byggmarknaden kanske det finns 

anledning att granska hur läget i Nacka är och kommer att bli.  

Nackalistan undrar  

 Finns det nu hus i Nacka som har samma ytskikt som det branddrabbade huset i 

London? 

 Kommer det att byggas hus i Nacka med detta ytskikt som det branddrabbade huset i 

London? 

 Vilka praktiska lösningar tillämpas i Nacka mot spridningar av brand i hus och särskilt i 

befintliga och kommande höghus? 

 Hur övervakas att regler mot brand tillämpas fullt ut i byggprocessen vid 

stadsbyggande i Nacka? 

 

Christina Ståldal  

 


